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Waar zijn we  
mee bezig?

2
Opvang Emmastraat

Vragen aan  
professional(s)

Kinderboerderij
Hagerhof

Kerkklokken

In onze wijk gebeurt er het een en ander. Verschil-
lende groepjes mensen zijn bij elkaar geweest 
en hebben besproken wat er voor hen belangrijk 
was.
Op deze pagina’s kon u al vaker wat lezen over 
parkeren. Nu, dat onderwerp staat weer op de 
agenda. In de omgeving van het Verrekampplein 
is er op dat gebied wat te doen, maar ook in de 
omgeving van de Wilhelmina Druckerstraat mag 
er wat parkeren betreft het een en ander aange-
past worden. Door de parkeerregulering in meer 
naar het centrum gelegen gebieden ontstaat er 
op die plekken overlast. Men parkeert in het wilde 
weg, op het trottoir, voor uitritten ed. De bewo-
ners hebben er veel last van. Bij de Wilhelmina 
Druckerstraat kan het zelfs gevaarlijk worden 
omdat bijvoorbeeld de hulpdiensten, ambulance  
en brandweer hier niet of niet goed kunnen pas-
seren. De werkgroep Parkeren is hierover in ge-
sprek met de juiste ambtenaren van de gemeente 
en zoekt naar een oplossing.

Ook de werkgroep uit de omgeving Roer-
mondsestraat/Tegelseweg is al vaker bij elkaar 
geweest om over de diverse klachten en moge-
lijke oplossingen daarvoor te spreken.

Deze wijkkrant staat weer vol met aandachtspun-
ten voor het Bewonersnetwerk. Van het verande-
ren van de naam van de drukker en hoe er wat dat 
betreft nu gewerkt wordt tot aandacht voor het  
jongerenwerk en de kinderboerderij. Eveneens 
een terugblik van onze oud-voorzitter Tom Does-
borg op wat er in die periode allemaal gebeurde. 
Wij hopen dat u deze wijkkrant ook weer met ple-
zier en interesse leest. U kunt contact met ons 
opnemen via redactievenlozuid@hotmail.com
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                   WAAR ZIJN WE MEE BEZIG?

Elders op deze pagina’s treft u een dankwoord en 
terugblik aan van onze oud-voorzitter Tom Does-
borg. Op de laatste vergadering  voor de zomer-
vakantie hebben we hem bedankt en uitgezwaaid.
Die vergadering was korter dan normaal omdat er 
ook een cruciaal onderwerp helaas niet door kon 
gaan. Toch hebben we de vergadering weer op de 
hoogte gebracht van wat er speelt en nu dus via dit 
artikel en deze wijkkrant de hele wijk.

De wijkkrant staat weer vol met goede informa-
tie en het is altijd spannend of alles een plek kan 
krijgen. We weten zeker dat met name het artikel 
met vragen en antwoorden over het Warmtenet in 
twee stukken gehakt gaat worden. Vier pagina’s 
info is wel erg veel…

Ook een hele pagina over het weer in gebruik ne-
men van de kerkklokken van ‘onze’ Mariakerk.

Om terug te komen op het terugtreden van de 
voorzitter: het bestuur van het netwerk zal zich 
binnenkort beraden over de invulling van die post.

Iets wat in de vergadering ook weer aanbod kwam 
is parkeren. Dat gaat maar door, dan op de ene 
plaats en dan weer op een andere plek. De heilige 
koe blijft voor de meeste mensen toch om een 
plekje in de wijk vragen. De parkeerwerkgroep is 
weer bij elkaar geweest en binnenkort gaan we 
met mensen van de gemeente op diverse plekken 
kijken wat er aan mogelijke oplossingen is. Heeft u 
nog een idee of klacht op dit gebied laat dat dan zo 
snel mogelijk weten via de mail. Omschrijf het pro-
bleem en waar het precies speelt en stuur dat naar 
bewonersnetwerkvenlozuid@hotmail.com Als u 
ook uw telefoonnummer vermeldt dan nemen wij 
contact met u op!

De werkgroep die bezig is in het gebied Tegelse-
weg/Roermondsestraat is al diverse keren bij 
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elkaar geweest met vertegenwoordigers van de 
gemeente en ze nemen per vergadering een on-
derwerp wat besproken wordt met een voor dat 
onderwerp relevante ambtenaar. Op die manier 
krijgt de werkgroep meteen terugkoppeling over 
wat er wel en niet kan en wat nog verder bekeken 
moet worden.

Iets wat ook naar voren kwam op de vergadering is 
overlast van feestzaal Peri op de Tegelseweg. Dat 
is helaas ook een terugkerend probleem waaraan 
nu d.m.v. een nieuwe poging om e.e.a. op te lossen  
gewerkt wordt.

Het onderwerp hondenoverlast werd naar voren 
gebracht op de vergadering. In tegenstelling tot 
wat er verteld werd heeft een werkgroep van het 
netwerk hier in het verleden wel degelijk aandacht 
aan besteed maar helaas werd het verzoek van 
een bewoner en de werkgroep toen en ook enkele 
jaren later niet positief opgevolgd. Mensen die 
honden uitlaten zijn zelf verantwoordelijk voor het 
meenemen van ‘poepzakjes’. De gemeente gaat 
die niet verstrekken… Het is natuurlijk wel de be-
doeling dat de mensen die na gebruik, deponeren 
in de vuilnisbak, of mee naar huis nemen en dan 
weggooien!

De afgelopen vergadering was deze keer op een 
donderdag zodat politiek gerichte mensen ge-
makkelijker onze vergadering konden bijwonen. 
Wethouder Marij Pollux, die ook de wijkwethouder 
van Venlo-Zuid is, kon ook aansluiten. Een bezoek 
aan onze vergadering paste fijn in haar agenda.

Het college van B&W heeft een toevoeging voor 
het ‘bedel’-verbod in de APV gedaan. Als bestuur 
van het netwerk hebben wij daarop gereageerd 
met het verzoek om de gebieden waar dat niet 
mag uit te breiden met in ieder geval de van Nijven-
heimstraat e.o., het winkelplein. Juist omdat daar 
vaak overlast van bedelaars is.

Dan nog nieuws van onze drukkerij! Drukkerij 
Knoops uit Venlo gaat verder onder de vlag van 
Weemen. 
Weemen en Drukkerij Knoops bundelen hun 
krachten om klanten nóg meer mogelijkheden 
te bieden op het gebied van hoogwaardige com-
municatieoplossingen en -middelen. Knoops blijft 
actief vanuit Venlo, met het vertrouwde team en 
persoonlijke service die klanten gewend zijn. Nu 
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                   WAAR ZIJN WE MEE BEZIG?

Beste inwoners van Venlo-Zuid, 
op donderdag 12 juni heb ik, tijdens één van 
onze plenaire vergaderingen, afscheid geno-
men als voorzitter van het Bewoners Netwerk 
Venlo-Zuid (BNVZ). Het was goed om de ‘usual 
suspects’, de bekende gezichten van inwoners 
die ons netwerk volgen en vormen, weer te 
zien. Christel, Teun, Kees, Gerard, Leon, Ruud, 
Hugo (Marij was met de camper er op uit) en 
uiteraard nog een paar anderen waarvan me de 
voornaam niet meteen te binnen schiet. Ik heb 
respect voor mensen die zich vrijwillig inzetten 
voor een buurt of een buurtkwestie. En ieder 
doet dat op z’n eigen manier. Als de standpun-
ten of meningen maar op een respectvolle wij-
ze aan de orde worden gesteld.
Mijn dank gaat zeker ook uit naar mijn mede-
bestuursleden Jack, Ed, Marco en Lucien. 
Ik heb er het volste vertrouwen in dat deze 
knappe heren het beste voor hebben met onze 
wijk. Het bestuur telt na mijn afscheid vier le-
den, dus het zou fijn zijn als er nog een vijfde 
lid gevonden wordt. Bij deze een oproep om 
je in te zetten voor Venlo-Zuid. De afgelopen 
vier jaar hebben we als netwerk vele verschil-
lende buurtzaken proberen aan te pakken. 
Daar waren successen bij, maar ik moet eerlijk 
toegeven dat niet voor alle knellende punten 
in de wijk een oplossing is gevonden. Soms 
moet je je bij het ontbreken van die oplossing 
neerleggen. Voor andere zaken is wellicht ge-

duld nodig en brengt de toekomst een oplos-
sing. Het wordt in ieder geval niet saai in Venlo-
Zuid de komende jaren. Je hoort hier en daar 
plannen doorsijpelen voor het rangeerterrein 
en het treinstation die mogelijkheden bieden 
voor de Sloterbeekstraat en directe omgeving. 
En tegenover het VieCuri ziekenhuis, op het 
oude veilingterrein, zijn de eerste voorzichtige 
voorbereidingen getroffen voor een compleet 
nieuwe woonwijk. Maar ook de dagdagelijkse 
ergernissen over hondenpoep, parkeerregels, 
geluidsoverlast en vernielingen hebben hun 
aandacht nodig. Het is goed als inwoners di-
rect betrokken worden bij grote en kleine pro-
jecten. Het is helemaal goed als inwoners het 
Bewoners Netwerk Venlo-Zuid steunen en hel-
pen om die betrokkenheid te vergroten. Dank 
voor alles, en tot ziens.

Tom Doesborg

TOM DOESBORG

versterkt met de expertise en het brede aanbod 
van Weemen.

Of het nu gaat om gepersonaliseerd drukwerk, 
krachtige signing, pakkende mailings of duurzame 
promotionele artikelen, Weemen biedt alles wat 
jouw merk nodig heeft om indruk te maken.

Voor wat betreft ons netwerk. Wilt u ons iets voor-
leggen of vragen, u kunt contact opnemen via be-
wonersnetwerkvenlozuid@hotmail.com Samen 
proberen we er iets van te maken!
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   LOODS38

Sinds 2018 zitten we in Loods38 aan de Kraan-
vogelstraat (naast de Lidl). De jeugd uit Venlo-
Zuid en daarbuiten is hier welkom om deel te 
nemen aan activiteiten als knutselen, sporten, 
spelletjes spelen, theater, muziek maken, gamen, 
chillen met leeftijdsgenoten of andere ideeën 
waar ze zelf mee komen. 
Daarnaast biedt Loods38 een plek voor leerlin-
gen die door omstandigheden niet naar school 
gaan; zogenaamde thuiszitters. Bij ons hebben 
ze weer een daginvulling en krijgen ze de moge-
lijkheid om te ontdekken wat ze leuk vinden en 
waar ze goed in zijn. Waar het vuur weer van gaat 
branden, een reden om ’s ochtends voor op te 
staan. Van daaruit gaan we op zoek naar onder-
wijs dat bij hen past en/of helpen we hen bij het 
solliciteren naar een leuke baan. 
In 2019 heeft de Stichting Urban Sports de kans 
gekregen om een Skatepark te bouwen in de 
Loods. Een kans die ze met twee handen hebben 
aangegrepen. Er is een prachtig park gebouwd, 
waar skaters uit heel Limburg en zelfs uit Duits-
land wekelijks naar toe kwamen om te skaten en 
samen te zijn met andere mensen uit hun ‘com-
munity’.

De toekomst is echter onzeker en het is ondui-
delijk of we in 2026 kunnen blijven doen wat we 
met zoveel plezier doen; een plek bieden voor 
de jeugd in Venlo, en dan met name de jeugd uit 
Venlo-Zuid. Skatepark Venlo heeft besloten hier 
niet op te wachten en zij zullen hun activiteiten 
elders voortzetten. Wij 
blijven zolang het kan! 
Iedereen blijft daarom 
welkom op dinsdag, 
woensdag en donder-
dag. 
U kunt ons ook vinden 
op Instagram via de QR.

WIJKKRANT  

BUITEN BETER APP
Sinds kort heeft de gemeente Venlo de Buiten-
Beter app geïntroduceerd. Die is in plaats van de 
mijngemeente app gekomen. De nieuwe is nog 
gemakkelijker te gebruiken om melding van iets 
te maken. De app is gratis te gebruiken.

Zo’n 20.000 meldingen per jaar ontvangt de ge-
meente over een losse stoeptegel, kapotte lan-
taarnpaal, rommel op straat, foutief geparkeerde 
auto’s etc. De app is ontwikkeld voor smartpho-
nes die werken op basis van iOS of Android. De 
iOS versie is te downloaden in de Appstore, de 
Android versie via de Playstore. Na het installeren 
van de MijnGemeente app meld u zich eenmalig 
aan. Daarna is het mogelijk om vanaf iedere plek in 
Groot Venlo een melding openbare ruimte te doen. 
Zodra de gemeente een melding heeft ontvangen, 
wordt deze in behandeling genomen.
Wat u kunt melden
■   Eikenprocessierups
■   Gedumpt afval
■   Groenonderhoud
■   Illegale bewoning

■   Japanse duizendknoop
■   Kapot wegdek of stoeptegels die los liggen
■  Kapot verkeerslicht of straatverlichting
■   Kapot verkeersbord of -paaltje
■   Lachgasfles gevonden
■   Omgewaaide boom
■    Onderhoud van struiken, bomen  

en ander openbaar groen
■   Ongedierte
■   Overbewoning 
■   Overlast van vuurwerk
■   Parkeeroverlast
■   Reuzenberenklauw
■    Takken die over de stoep  

of weg hangen en wortels die uitsteken
■   Vernielingen
■   Verstopt riool in grond van de gemeente
■   Woonoverlast

Ook via telefoonnummer 14 077 is de gemeente 
bereikbaar op werkdagen van 9.00 tot 17.00 uur.
Zie de website:  
https://www.venlo.nl/meteen-melden

 Dinsdag Woensdag Donderdag

Middag 14:00-17:00 Inloop 6-14 jaar Inloop 6-14 jaar Inloop 14+

Avond 18:00-21:00  Inloop 15+
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OPVANG EMMASTRAAT

Sinds november 2022 wonen er vluchtelingen 
in het voormalige schoolgebouw aan de Emma-
straat. In eerste instantie zou het gaan om een 
periode van zo’n 3 maanden, maar vanwege ver-
lengingen is deze nu al ruim 2,5 jaar open. Welke 
mensen wonen er en hoe ziet het dagelijkse le-
ven op de Emmastraat eruit? Graag praten we 
u even bij!
 
De locatie Emmastraat telt 50 bewoners uit ver-
schillende landen van over de hele wereld. Dit zijn 
alleenreizende mannen, getrouwde stellen en ge-
zinnen met kinderen. Van de eerste groep bewo-
ners die in november 2022 naar de Emmastraat 
kwam, is inmiddels iedereen, op één persoon na, 
uitgestroomd. De bewonersgroep is dus onder-
tussen weer helemaal vernieuwd. Ook deze nieu-
we mensen hebben hun draai en hun weg inmid-
dels gevonden in Venlo. 
 
Het dagelijkse leven op de Emmastraat.
Het dagelijkse mentorschap bij de opvang wordt 
verzorgd door de organisatie Wasbeer & Pauw. 
Onder het motto ‘niet wachten, maar leven’ wordt 
invulling gegeven aan de dagen. Het doel is om 
iedereen zo snel mogelijk op weg te helpen met 
de Nederlandse taal en zich inwoner van Venlo te 
laten voelen. Zo worden er meerdere dagen per 
week taallessen en workshops aangeboden, zo-
wel door Wasbeer & Pauw als de Limburgse Stich-
ting Groenlicht. Ook ondersteunen wij de bewo-
ners actief in hun zoektocht naar werk.

 
Werk en school.
Onder de 50 bewoners zijn er 13 kinderen. Zij vol-
gen allemaal onderwijs aan de basisscholen De 
Zuidstroom en Groeneveld. 

Van de volwassenen doet vrijwel iedereen (vrij-
willigers)werk. Zo staat een grote groep bewo-
ners voor dag en dauw op om te gaan werken bij 
PostNL. Een andere bewoner werkt als dierenarts, 
en weer een andere bewoner werkt bij een lokale 
autogarage. Bij de Zuidpilaar wordt als vrijwilli-
gerswerk lunch gemaakt en er is een aantal bewo-
ners die vrijwilligerswerk doen bij Basisschool de 
Zuidstroom. 

Activiteiten op de Emmastraat. 
Regelmatig zijn er activiteiten op/rondom de Em-
mastraat. Zo vierden we in november het tweeja-
rig bestaan in theater de Garage, waarbij ook de 
buurtbewoners van harte welkom waren. 
Op 1 mei organiseerden we de Koningsspelen, met 
speciale aandacht voor de kinderen. 
Tijdens deze dag speelden we oud-Hollandse 
spellen, zoals blikwerpen, vier-op-een-rij, koek-
happen, spijkerpoepen en ringwerpen. Als afslui-
ting van deze feestelijke dag organiseerden de be-
woners een gezellige barbecue. Een heel mooie 
manier om iedereen nog meer kennis te laten ma-
ken met de Nederlandse tradities, de Nederlandse 
taal te verbeteren en de bewoners te verbinden 
met elkaar en de wijk. Zo maakt een klein initiatief 
een groot verschil.

Nieuws van de opvanglocatie voor vluchtelingen aan de Emmastraat
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Dit is een bewonersinitiatief van actieve wijkbe-
woners uit Venlo-Zuid, gasten van Open Inloop 
de Zuidpilaar en gestart in 2025. Het is een pilot-
project van Venlo Fit, Siebe Munten is de coördi-
nator daarvan.

Samen met anderen gezellig bezig zijn, met res-
pect voor eenieders grenzen en mogelijkheden. 
Zelf gebruiken ze als naam voor de activiteit “Be-
wegen vanuit de stoel”.
Opzet is om bewoners binnen de Open Inlopen en 
de verzorgingshuizen in beweging te krijgen. Ook 
als je bijvoorbeeld in de heupen of knieën wat be-
perkt bent. Je doet mee wat je kunt!

Leonie Hendriks, is de trainer voor deze activiteit 
in de Zuidpilaar. Mieke Theunissen is de vervan-
gende trainer indien nodig. Riek Dams is de mede-
initiator van deze activiteit. Dit energieke trio zijn 
allen bewoners van Venlo-Zuid. Zij hebben een 
trainingsprogramma van 4 trainingen doorlopen 
van stagiaires van de Fontys Eindhoven; zij heb-
ben de trainers opgeleid. Een beweegkoffer met 
beweegattributen en een beweegboek met les-
suggesties worden eveneens ingezet.

Deze nieuwe beweegactiviteit heet Goed Bezig. 
Een gezellige beweegactiviteit voor ouderen 65+.
Maar als u wat jonger bent mag u beslist meedoen! 
Op de woensdagmorgen van 11:00 uur tot 11:45 
uur. Het is een gratis activiteit.

Goed Bezig vanuit de gemeente Venlo onder-
steunt ouderen op een laagdrempelige manier bij 
het vinden van passende beweegactiviteiten.

Wil jij graag zo veel mogelijk actief blijven? 
Blijf niet afwachten. Neem zelf het initiatief en kom 
ook! U kunt contact opnemen met Heidi Bartels 
van de open inloop, tel. 06-82131701.

GOED BEZIG

''Opa's tuin''...
Soms begint het te knagen
ik mijmer over lang vervlogen dagen...
Maar tóch zo héél dichtbij
de tuin van opa en mij...
Ik had er m'n eigen domein
ook al was het erg klein...
Het zwembad van stenen en cement
ik voelde mij zó verwend...
Twee meter bij een hooguit
maar ik lag er lekker languit...
Als ukkie van pas zes
kreeg ik van opa tuinierles...
De aardbeien smaakten naar meer
ik bewaarde niets voor een volgende keer...
En met de knappende kruisbessen
kon je heerlijk je dorst lessen...

Op een nacht zonder woorden
moest ik weg naar veiliger oorden...
Van m'n oma een popje van porcelein
van opa een peen uit ''eigen tuin''...
En een bonte mengeling van kleuren
maar vooral van onuitwisbare geuren...
Ik nam ze voor altijd mee
en elke zomer borrelt weer 't heimwee...
Als ik grasduin in m'n eigen tuin
ben ik opnieuw in opa's tuin....

Ma Xi (11 augustus 1989)

WIJKKRANT  
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  BOOMBEHEER IN VENLO-ZUID

Investeren in groen voor de toekomst. 
Wist u dat in de wijk Venlo-Zuid langs wegen, in 
plantsoenen en parken ruim 5800 bomen staan?  
Deze bomen zijn in 2024 weer gecontroleerd en 
gesnoeid volgens het boombeheer. Wat houdt dat 
precies in?
 
Boombeheer: omdat elke boom telt!
De gemeente controleert regelmatig de gezond-
heid en veiligheid van haar bomen. Iedere boom 
wordt eens in de 3 jaar gecontroleerd. Hiervoor 
is de gemeente verdeeld in een aantal deelgebie-
den die eens in de drie jaar helemaal worden na-
gelopen. De controle die daarbij wordt uitgevoerd 
vormt de basis voor de uit te voeren werkzaamhe-
den. Zo worden bomen, waar nodig gesnoeid, en 
wordt gekeken of vervanging nodig is. Dit draagt 
bij aan de veiligheid op straat en aan bomen die 
oud kunnen worden. 
In Venlo-Zuid is deze controle in het voorjaar van 
2024 uitgevoerd. In de tweede helft van dat jaar 
heeft de aannemer in opdracht van de gemeente 
de noodzakelijke snoeiwerkzaamheden uitge-
voerd. De bomen in Venlo-Zuid zijn daarmee weer 
klaar voor de toekomst.
 
Kwaliteit, zorgvuldigheid en veiligheid
Om de kwaliteit van de uitvoering te garanderen 
wordt het boombeheer uitgevoerd aan de hand 
van landelijke regels van het Handboek Bomen 
2022 (www.bomenzijnbelangrijk.nl).
Bij alle werkzaamheden houdt de gemeente re-
kening met bescherming van de natuur. Hiervoor 
wordt gewerkt met een speciale gedragscode flo-
ra en fauna. Dit betekent bijvoorbeeld dat bomen 
waarin vogels broeden niet worden gesnoeid en 
dat elke kap zorgvuldig wordt afgewogen.
 
Nieuwe bomen voor de toekomst
Soms blijken bomen te ziek, instabiel of onge-
schikt om te behouden. Dan worden ze verwij-
derd. Dat is zeker jammer, maar soms is het beter 
om een goede nieuwe boom te planten, dan een 
slechte boom laten staan. In het voorjaar van 2024 
zijn op verschillende plekken in Venlo-Zuid daarom 
weer nieuwe bomen geplant.
Het planten van bomen doen we vooral voor de 
toekomstige generatie. Een boom doet er name-
lijk minimaal 30 tot 40 jaar over om volwassen te 
worden en gaat dan pas echt bijdragen aan een 
prettige omgeving. We planten daarom als ge-
meente alleen bomen op plekken waar deze de 

ruimte hebben om uit te groeien, zowel onder als 
boven de grond.
 
Groen met effect: regenwater en biodiversiteit
Om de groeiruimte voor de bomen nog verder te 
verbeteren is op sommige plekken de verharding 
weggehaald. Dat is niet alleen goed voor de boom, 
maar helpt ook bij de opvang van regenwater en 
vermindert de kans op wateroverlast.
Rond de jonge bomen zijn de zogenaamde boom-
spiegels ingezaaid met lupine. Dit is een plant die 
de bodem voedt en verbetert. In het najaar wordt 
deze plant ondergewerkt en worden de vakken 
aangeplant met struiken. Deze zorgen voor meer 
biodiversiteit en een aantrekkelijk straatbeeld.
Wil je meer weten over het boombeheer van de 
gemeente Venlo? Kijk dan op de website www.
venlo.nu  Wil je iets melden over een boom in de 
buurt? Meld dit op de buiten beter app. Zie het ar-
tikel elders in deze wijkkrant.
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■  Antwoord: De inhoud van het wetsvoorstel is 
al langere tijd openbaar (en ook alle voorafgaande 
versies), en houden wij daarom scherp in de gaten. 
Als het nodig is passen we onze plannen aan.
(*dit was de planning voor de val van het kabinet, 
hoe het nu verder gaat is nog onbekend).

■  Vraag: In de laatste nieuwsbrief staat vermeld 
dat de gemeente eigenaar wil worden binnen 10 
jaar. Vanaf welk moment gaat ‘de teller lopen’?
Antwoord: De periode van 10 jaar start vanaf het 
moment dat het warmtebedrijf de concessie (rech-
ten en plichten) voor realisatie en onderhoud van 
het warmtenet krijgt. Dat staat dit najaar op de 
planning.

■  Vraag: De firma Linthorst zal de bewoners eind 
2025 een aanbieding doen toekomen wat het kost 
om je woning aan te sluiten op het warmtenet. Dit 
kan natuurlijk een heel aantrekkelijk aanbod zijn. 
Hoe worden we als bewoners ertegen beschermd 
om te voorkomen dat we over een aantal jaren niet 
alsnog met allerlei verhogingen worden gecon-
fronteerd? We zitten er namelijk voor jaren aan 
het warmtenet vast omdat afsluiten van het warm-
tenet en de overgang naar een ander manier van 
warmte natuurlijk erg kostbaar. Ook het aansluiten 
op het warmtenet heeft al kosten met zich meege-
bracht.
■  Antwoord: De warmtetarieven zijn zowel nu 
als ook in de toekomst bij wet gemaximaliseerd. 

MEEDENKTEAM    –    WARMTE NET    -    VRAGEN AAN PROFESSIONAL(S)

NIEUWS OVER HET WARMTENET 
SEPTEMBER 2024 

MORGEN IN VENLO

Wist je dat... aansluiten op het 
warmtenet niet verplicht is? 

Je bent als eigenaar van een koopwoning 
niet verplicht om je huis aan te sluiten op het 
warmtenet. Je mag, nu of later, ook voor een 
eigen gasloze oplossing kiezen. Uiterlijk vanaf 
2050 is het niet meer mogelijk om in Venlo, en 
in de rest van Nederland, gas te gebruiken.

Niet iedereen staat te springen om  
de komst van een warmtenet. Toen Patrik 
hoorde van de plannen van de gemeente 
om van het gas af te gaan, besloot hij op 
onderzoek uit te gaan naar een individuele 
gasvrije oplossing. Want hij wilde niet 
afhankelijk zijn van één leverancier.  
Wij spraken Patrik om te horen hoe hij  
dit heeft aangepakt. 

Kun je iets vertellen over de oplossing  
die je hebt gekozen? 

“Ik heb thuis zonnepanelen, een warmtepomp, 
zonnecollectoren en een vat waar 400 liter water in kan. 
De zonnecollectoren verwarmen het water in het vat. 
Dat water gebruik ik voor bijvoorbeeld warm water uit 
de kraan en de douche. Als de zon schijnt, dan warmt 
het water in het vat gratis op. Als het in de winter niet 
warm genoeg is, dan stook ik bij met de warmtepomp. 
Het werkt hybride, dus ik gebruik ook nog een beetje 
gas. Maar dat kan ik uitschakelen en dan ben ik 
helemaal elektrisch.” 

Wat heeft jouw oplossing gekost?

“Ik heb in totaal ongeveer 16.000 euro aan de kant 
moeten zetten voor deze oplossing. De aanschaf van 
de warmtepomp, zonnecollectoren en het vat heeft zo’n 
9.000 euro gekost. De rest van het geld heb ik besteed 
aan de aanpassingen in mijn huis en het inhuren van 

Aankondiging:  

Bijeenkomst Meedenkteam 
Dinsdag 15 oktober 2024 in Theater de Garage (Saxenkampstraat 2)
Het Meedenkteam nodigt huurders en woningeigenaren uit Venlo-Zuid voor een bijeenkomst op 
dinsdag 15 oktober over wat je zelf kunt doen om energie en kosten te besparen. Het Meedenkteam is 
onafhankelijk en organiseert deze avond zelf. Voor meer informatie over de bijeenkomst verwijzen we 
graag naar de wijkkrant.

een installateur. Ik heb 6.000 euro subsidie ontvangen. 
Uiteindelijk is het mijn investering waard geweest, 
want het levert me nu veel op. Mijn energierekening is 
lager. Maar de tijd die ik er zelf in heb gestoken, zit hier 
natuurlijk niet bij.” 

Waarom heb je gekozen voor je eigen oplossing?

“Ik vind het belangrijk om niet afhankelijk te zijn van 
één leverancier voor warmte. Dat is bij het warmtenet 
wel het geval. Ik heb daarnaast voor mezelf een 
kostenplaatje gemaakt. Mijn belangrijkste drijfveer 
om mijn woning te verduurzamen is dan ook om mijn 
energierekening lager te krijgen. Ik snap dat niet 
iedereen het geld hiervoor heeft. En het helpt natuurlijk 
ook dat ik erg geïnteresseerd ben in de techniek. Ik 
heb veel onderzoek zelf gedaan. De techniek rondom 
zonne-energie staat niet stil.”

“Een eigen gasvrije oplossing  
is de investering waard geweest”

WARMTENET IN 2028

NIEUWS OVER HET WARMTENET 
SEPTEMBER 2024 

MORGEN IN VENLO

DE VRAAG VAN ... 

Fatma: “Wat kan ik de 
komende tijd in de wijk 
verwachten?”

Lees verder voor het antwoord

Geregeld krijgen wij van het meedenkteam vra-
gen en opmerkingen die vaak bij buurtbewoners 
terugkomen. Een ondertoon in deze vragen en 
opmerkingen is of wij als meedenkteam ook 
daadwerkelijk kritisch naar de (mogelijke) komst 
van het warmtenet in onze wijk kijken.
Wij kunnen u als medebuurtbewoner mededelen 
dat wij dat zeer zeker zijn. Onze visie is een aantal 
scenario’s op te stellen zodat u, met name als wo-
ningeigenaar de juiste beslissing kunt nemen of 
u wel of niet aansluit op het warmtenet.

Wij hebben een heel aantal vragen voorbereid die 
wij aan de professionals, die ‘ons’ warmtenet gaan 
uitwerken, aanleggen en gaan exploiteren.
De vragen zijn via de omgevingsmanager (Dhr. Pie-
ter van de Rijdt) per e-mail aan de professionals ge-
stuurd. Dat zal ook blijken uit enkele antwoorden.
Sommige vragen zijn kort en bondig terwijl andere 
weer een wat langere introductie hebben.
Als meedenkteam hebben wij nog veel meer vra-
gen en u zeer waarschijnlijk ook. De belangrijkste 
vraag die telkens weer naar voren komt: “Wat gaat 
het me kosten?” Die vraag zal aan het einde van 
2025 worden beantwoord indien we een aanbie-
ding van Linthorst Energy zullen ontvangen.
Stuur uw vragen en opmerkingen via een e-mail 
aan: duurzaambnvz@gmail.com of bezoek een 
van onze maandelijkse bijeenkomsten.

■  Vraag: De wens is dat het nieuwe warmtenet zal 
moeten voldoen aan de WCW (Wetvoorstel Col-
lectieve Warmte, in de volksmond Warmtewet 2.0). 
Deze wet is nog in de fase ‘Voorbereiding’. Binnen-
kort (planning week 22*) zal het debat hierover in 
de Tweede Kamer gaan plaatsvinden. Kortom mo-
gelijk duurt het nog wel een tijd voordat deze wet 
van kracht is. In deze wet wordt onder andere de 
kostprijs losgekoppeld van de gasprijs. Hoe kun-
nen de voorbereidingen van het warmtenet door-
gang vinden als deze niet aan de wet kunnen vol-
doen doordat de wet dusdanig wordt aangepast 
maar nog niet van kracht is. 
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De Autoriteit Consument en Markt (ACM) stelt de 
warmtetarieven vast en houdt hier toezicht op. Dit 
beschermt bewoners tegen te hoge tarieven.

■  Vraag: Wat verzorgt de firma Linthorst voor de 
bewoners? Denk hierbij ruim.
■  Antwoord: Het bedrijf ontwikkelt, bouwt, exploi-
teert en beheert warmtenetten. Als bewoner sluit 
je straks een aansluitcontract (eenmalige kosten 
voor aansluiting op het warmtenet) en een leve-
ringscontract (maandelijkse kosten voor levering 
van warmte) af met het warmtebedrijf. Linthorst 
Energy blijft ook na aansluiting contactpersoon 
voor de bewoners. Zij verzorgen de klantenservice, 
inzicht in verbruik met een online portal en zijn ver-
antwoordelijk voor de facturatie. Ook in het geval 
van problemen met het warmtenet of de afleverset 
in je woning kun je straks terecht bij Linthorst.

■  Vraag: Welke garanties krijgen we als bewoner 
dat het ook daadwerkelijk warm wordt in de win-
ter in de woningen? Uiteraard zal het warmtenet 
worden ‘uitgelegd’ om te doen wat het moet doen. 
Helaas is het techniek en die kan falen.
Antwoord: Het warmtenet wordt inderdaad zo 
ontworpen dat alle huizen verwarmd kunnen wor-
den. Dit is bovendien een bewezen techniek, op dit 
moment zijn er ruim 400.000 woningen in Neder-
land aangesloten op een warmtenet en dat aantal 
stijgt ieder jaar. In het geval van storingen en het 
niet nakomen van de warmtebelofte zijn bewoners 
beschermd door de warmtewet die door de ACM 
wordt gemonitord.

■  Vraag: Wat is de ‘technische beschikbaarheid’ 
van het warmtenet?
Antwoord: We begrijpen de vraag niet helemaal. 
Maar als we een aanname doen: Het warmtebedrijf 
garandeert straks dat iedere woning gegarandeerd 
70 graden water geleverd krijgt. Dit is (in de meeste 
huizen) voldoende om de woning te verwarmen en 
voor warm tapwater. Alle woningen die besluiten 

om aan te sluiten hebben recht op deze tempera-
tuurgarantie. Hier wordt het warmtenet dan ook op 
ontworpen. 

■  Vraag: Wat kunnen we als bewoners verwach-
ten indien deze, om welke redenen dan ook, niet 
gehaald gaat worden?
■  Antwoord: Ervan uitgaande dat het antwoord 
op de vorige vraag, ook deze vraag heeft beant-
woord. Het is bij wet bepaald dat de beloofde waar-
des gehaald dienen te worden, anders gelden er 
vastgestelde compensaties/boetes.

■  Vraag: De aanleg van het warmtenet gaat, vol-
gens planning, medio 2026 starten. Wat houdt dit 
allemaal in voor de buurt/ wijk? De straten en trot-
toirs zullen opengemaakt moeten gaan worden. 
Dit veroorzaakt natuurlijk overlast. Is hier meer 
over te zeggen. Wordt het warmtenet gefaseerd 
in de wijk aangelegd? Hoelang blijft dan een straat 
onbereikbaar voor de bewoners? Denk hierbij ook 
aan het ophalen van het afval, toegang voor hulp-
diensten en toegang tot het winkelcentrum. De 
wijk is bij ‘normaal’ gebruik goed toegankelijk maar 
ervaringen leert ons ook dat dit niet het geval is 
buiten ‘the happy flow’.
Antwoord: Er wordt op dit moment nog gewerkt 
aan de plannen. Daar hoort ook een fasering bij. 
Want het is onmogelijk om alle straten (laat staan 
hele wijken) in één keer op te breken. Dat zorgt 
voor te veel overlast. Uiteraard moeten straten 
bereikbaar blijven voor afval- en hulpdiensten, hier 
houden wij rekening mee.

NIEUWS OVER HET WARMTENET 
SEPTEMBER 2024 

MORGEN IN VENLO

Wist je dat... aansluiten op het 
warmtenet niet verplicht is? 

Je bent als eigenaar van een koopwoning 
niet verplicht om je huis aan te sluiten op het 
warmtenet. Je mag, nu of later, ook voor een 
eigen gasloze oplossing kiezen. Uiterlijk vanaf 
2050 is het niet meer mogelijk om in Venlo, en 
in de rest van Nederland, gas te gebruiken.

Niet iedereen staat te springen om  
de komst van een warmtenet. Toen Patrik 
hoorde van de plannen van de gemeente 
om van het gas af te gaan, besloot hij op 
onderzoek uit te gaan naar een individuele 
gasvrije oplossing. Want hij wilde niet 
afhankelijk zijn van één leverancier.  
Wij spraken Patrik om te horen hoe hij  
dit heeft aangepakt. 

Kun je iets vertellen over de oplossing  
die je hebt gekozen? 

“Ik heb thuis zonnepanelen, een warmtepomp, 
zonnecollectoren en een vat waar 400 liter water in kan. 
De zonnecollectoren verwarmen het water in het vat. 
Dat water gebruik ik voor bijvoorbeeld warm water uit 
de kraan en de douche. Als de zon schijnt, dan warmt 
het water in het vat gratis op. Als het in de winter niet 
warm genoeg is, dan stook ik bij met de warmtepomp. 
Het werkt hybride, dus ik gebruik ook nog een beetje 
gas. Maar dat kan ik uitschakelen en dan ben ik 
helemaal elektrisch.” 

Wat heeft jouw oplossing gekost?

“Ik heb in totaal ongeveer 16.000 euro aan de kant 
moeten zetten voor deze oplossing. De aanschaf van 
de warmtepomp, zonnecollectoren en het vat heeft zo’n 
9.000 euro gekost. De rest van het geld heb ik besteed 
aan de aanpassingen in mijn huis en het inhuren van 

Aankondiging:  

Bijeenkomst Meedenkteam 
Dinsdag 15 oktober 2024 in Theater de Garage (Saxenkampstraat 2)
Het Meedenkteam nodigt huurders en woningeigenaren uit Venlo-Zuid voor een bijeenkomst op 
dinsdag 15 oktober over wat je zelf kunt doen om energie en kosten te besparen. Het Meedenkteam is 
onafhankelijk en organiseert deze avond zelf. Voor meer informatie over de bijeenkomst verwijzen we 
graag naar de wijkkrant.

een installateur. Ik heb 6.000 euro subsidie ontvangen. 
Uiteindelijk is het mijn investering waard geweest, 
want het levert me nu veel op. Mijn energierekening is 
lager. Maar de tijd die ik er zelf in heb gestoken, zit hier 
natuurlijk niet bij.” 

Waarom heb je gekozen voor je eigen oplossing?

“Ik vind het belangrijk om niet afhankelijk te zijn van 
één leverancier voor warmte. Dat is bij het warmtenet 
wel het geval. Ik heb daarnaast voor mezelf een 
kostenplaatje gemaakt. Mijn belangrijkste drijfveer 
om mijn woning te verduurzamen is dan ook om mijn 
energierekening lager te krijgen. Ik snap dat niet 
iedereen het geld hiervoor heeft. En het helpt natuurlijk 
ook dat ik erg geïnteresseerd ben in de techniek. Ik 
heb veel onderzoek zelf gedaan. De techniek rondom 
zonne-energie staat niet stil.”

“Een eigen gasvrije oplossing  
is de investering waard geweest”



10 WIJKKRANT  WIJKKRANT  10

Dankzij een enthousiast bestuur en met behulp 
van vele vrijwilligers, heeft Gemeenschapshuis 
Ut Tref in de afgelopen 10 jaren een totale reno-
vatie ondergaan. 
De financiële basis hiervoor is te danken aan een 
actieve fondsenwerving, een groeiende vaste 
bezetting van diverse verenigingen en een sterk 
stijgende horeca-exploitatie.  Mede omdat de 
vraag naar een geschikte horecagelegenheid 
sterk toeneemt en dit een te grote belasting 
dreigt te gaan vormen voor de vrijwilligers, is het 
bestuur op zoek gegaan naar een vaste beheer-
der. Na een intensieve zoektocht is dat gelukt. 
Will Huijs zal op 1 september het stokje overne-
men van Fried Driessen en alle horecazaken in Ut 
Tref gaan organiseren. In het gemeenschapshuis 
hebben diverse verenigingen een ruimte gehuurd 
waar zij kunnen repeteren en lessen en work-
shops kunnen volgen. In het café en de feestzaal 
op de begane grond kunnen allerlei feesten en 
partijen gehouden worden. Een vraaggesprek 
met de nieuwe en scheidende beheerder.

Wie is Will Huijs?
“Ik ben 64 jaar oud, getrouwd 
met Marcia en vader van een 
leuke zoon. Ik ben al jaren woon-
achtig in Venlo-Zuid en mo-
menteel nog 4 dagen per week 
werkzaam in de logistiek. Ik ben, 
wat men noemt een echte verenigingsman. Gebo-
ren in Hout-Blerick en dus groot geworden bij de 
Poerkers waar ik ongeveer 11 jaar lang de jeugd 
begeleid heb. Ook ben ik jarenlang lid geweest bij 
carnavalsvereniging De Razelaers en daarna bij 
vastelaovesvereiniging Boëte de Paort waar ik als 
ceremoniemeester met de bel heb mogen slaan.”

Wat zijn jouw ervaringen in de horeca?
“Ik heb in het verleden vaak achter de tap gestaan, 
bij diverse tentfeesten en de Parkfeesten. Ook 
heb ik ongeveer 5 jaar, bij Gemeenschapshuis De 
Zwanehaof het horecabeheer gedaan. Toen mijn 
zoon, 7 jaar geleden, ging voetballen bij Venlose 
Boys, heb ik daar het beheer van de kantine op mij 
genomen.

Welke veranderingen wil je doorvoeren  
nadat je op 1 september het beheer  
op je hebt genomen?
“Gemeenschapshuis Ut Tref heeft al een goed 
draaiende horeca. Dus daar wil ik weinig aan 

veranderen. Wel wil ik bepaalde zaken extra on-
der de aandacht brengen en indien mogelijk uit-
breiden. Het café kan weer gebruikt worden als 
buurtcafé, zoals het eerder ook is geweest. Een 
buurtcafé, waar de buurtbewoners elkaar kunnen 
ontmoeten, voor een avondje gezelligheid. Ook 
wil ik het gebruik van de benedenzaal stimuleren. 
Overdag en in de weekenden kan Ut Tref gebruikt 
worden voor feesten en partijen, maar ook voor 
vergaderingen, workshops e.d. Er zijn vele moge-
lijkheden in Ut Tref.

Wat gaat Fried Driessen doen nadat hij  
10 jaar de beheerder is geweest?
“In de komende maanden zal ik Will, zoveel mo-
gelijk wegwijs maken in Ut Tref, zodat hij op 1 sep-
tember goed voorbereid en ingewerkt is. Daarna 
zal ik mij terugtrekken als actieve beheerder, 
maar wel zitting blijven nemen in het bestuur van 
Stichting Trefcentrum.” Het bestuur wil alle vrij-
willigers, die de afgelopen 10 jaar de handen uit 
de mouwen hebben gestoken en Ut Tref draai-
ende hebben gehouden hartelijk bedanken. Dat 
zullen zij doen tijdens de vrijwilligersavond op 
zondag 30 augustus.

Hoe wordt Will geïntroduceerd? 
Will is al regelmatig in Ut Tref te vinden, om een ge-
voel te krijgen bij het reilen en zeilen van de organi-
satie. Op deze manier heeft hij al kennis gemaakt 
met de vele vaste gebruikers en verenigingen. 
Op 31 augustus tussen 14:00 uur en 16:00 uur zal 
iedereen in de gelegenheid worden gesteld, om 
kennis te maken met Will, tijdens een kennisma-
kingsreceptie. Op 1 september zal Will dan goed 
voorbereid aan zijn taak als beheerder kunnen 
beginnen.
Voor het reserveren van een ruimte, of voor het 
maken van een afspraak, is de  nieuwe beheer-
der bereikbaar via email info@uttref.nl of tel. 
06-48019166. Of loop gewoon eens binnen in Ut 
Tref. Het gemeenschapshuis is van maandag t/m 
vrijdag geopend vanaf 19:30 uur.

NIEUWE BEHEERDER GEMEENSCHAPSHUIS UT TREF
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25 JAAR MEEDENKEN/
MEEDOEN

CARNEOOL

De redactie vindt het een goed idee om gere-
geld in onze wijkkrant een straat met de naam 
van een edelsteen te beschrijven, waar die ligt 
en welke bijzonderheden de betreffende steen 
heeft.

Deze keer werd gekozen voor de straat de Car-
neool. De straat Carneool ligt tussen de Amnesty 
Internationalstraat en de Langstraat. Zijstraten 
daaraan zijn de Opaal en de Agaat, aan de noord-
kant van onze wijk.

Na 25 jaar inzet voor 
het Wijkoverleg/Be-
wonersnetwerk Venlo-
Zuid wilde ik eigenlijk“ 
de pijp aan Maarten 
geven”. Echter, het ge-
voel om je steentje te 
kunnen en mogen bij-
dragen aan mogelijke 
verbeteringen of aan-
passingen in de straat/
buurt en de gehele wijk 
Venlo-Zuid bleef en daarom zie ik van dat voorne-
men af en bent u nog niet van me af!

25 Jaar geleden werd ik door een straatgenoot op-
merkzaam gemaakt voor de mogelijkheid iets te 
kunnen en willen betekenen voor het algeheel be-
lang voor de wijk. Na een verhuizing leek me dat een 
goed idee om zo kennis te maken met wat er leeft 
in de wijk. Na een eerste kennismaking tijdens een 
plenaire vergadering besloot ik deze uitdaging aan 
te gaan. De keuze, om bij een van de werkgroepen 
aan de slag te mogen gaan, was gauw gemaakt. 
Veiligheid en Verkeer had mijn voorkeur, maar ook 
het groen in de wijk, wat in de Venlo-Zuid (nog niet) 
voldoende aanwezig was, had mijn aandacht. Bij de 
lijnen naar de gemeente was het mogelijk de nood-
zaak  voor verbetering van bepaalde zaken te laten 
regelen, mits goed onderbouwd. In veel gevallen 
verliep dat positief.

Op zeker moment werd ik gepolst voor een rol/bij-
drage in de redactie van de/uw wijkkrant. Dat leek 
mij een goed en interessant aanbod en ging daar 
graag op in. Door de jaren was de bezetting wel 
eens wisselend, maar toch ook nog een vaste kern. 
Om beloofde kopij op tijd binnen te kunnen krijgen 
moest men soms de druk op de ketel verhogen, zo-
dat ook alles tijdig bij de drukker aanwezig was.

25 Jaar inzet lijkt een hele tijd, maar voelt helemaal 
niet zo lang. Indien de mogelijkheid bestaat om met 
dit “werk” door te gaan, ook met ondersteuning van 
de andere redactieleden, wil ik graag mij nog blijven 
inzetten voor dit vrijwilligerswerk. In de media werd 
onlangs vermeld dat de helft van de bewoners van 
Nederland vrijwilligerswerk verricht; dat geeft hoop!

Rena

Carneool ontstaat in vulkanische en verwerkings-
zones en is onder meer bekend uit India, Saoedi-
Arabië en Egypte. Belangrijke vindplaatsen zijn 
ook in Brazilië, de Verenigde Staten, Australië, 
Rusland, Tsjechië, Duitsland, Roemenië en Uru-
guay. De beste kwaliteit wordt gedolven in Egyp-
te, Brazilië en Uruguay.

Carneool is een mineraal en behoort tot de groep 
kwarts. De steen kan meerdere kleuren hebben, 
vooral rode kleursoorten. Als deze eenkleurig is is 
hij zeer zeldzaam. Ze kunnen geeloranje zijn met 
roodachtige of bruine tinten en hebben een le-
vendige kleur (ondoorzichtig tot doorschijnend). 
Een echte carneool (houd hem tegen het licht) 
heeft altijd een troebele kleur, terwijl behandelde 
stenen altijd strepen zullen hebben.
De steen wordt veel 
verwerkt in siera-
den als kralen in 
prachtige armban-
den en kettingen. 
Een geslepen car-
neool wordt soms 
als middelpunt 
gezet in ringen.  
Het is een geliefde 
steen.
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Grote schoonmaakactie 
in Venlo-Zuid

Zaterdag 13 september 2025
10:00 -12:00 uur

Hiervoor hebben wij  veel vrijwilligers nodig!
Woont u ook graag in een schone wijk, heeft u twee uur-
tjes de tijd en wilt u zich inzetten voor onze wijk meld u 

zich dan aan!

U kunt zich elke dag aanmelden op tel. 06-21658970

of via 

bewonersnetwerkvenlozuid@hotmail.com

Bijeenkomst in Zuidpilaar om 9:30 uur met koffie/lekkers. 
Na afloop staat er een lekkere lunch klaar!

Zoals gebruikelijk ook deze editie weer een be-
richt. Op 12 april hadden we weer een zeer suc-
cesvolle actiemorgen met bijna 50 vrijwilligers 
waaronder een stuk of 10 kinderen! Bijna 2 kuub 
zwerfafval werd in de wijk opgehaald. De werk-
groep van 5 mensen verzorgde ook weer na af-
loop een lekkere lunch.

Wilt u de volgende keer ook meedoen? OP zater-
dag 13 september gaan we weer de wijk in! Ook 
kunt u op uw eigen manier meehelpen om de wijk 
mee schoon te houden. Als u uw naam en adres-
gegevens doorgeeft via bewonersnetwerkvenlo-
zuid@hotmail.com dan noteren we dat en nemen 
we contact op om u knijpstok en blauwe Venlo 
Schoon zakken te geven. U maakt dan ook kans 
op een van de drie cadeaubonnen die we elke drie 
maanden uitloten.

Deze keer zijn dat Marian Janssen-Nass, Fam. Rit-
meester en Lisette Linssen; bedankt voor het mee 
schoonhouden van onze wijk! 
De cadeaubon komt jullie kant uit!

VENLO-ZUID-SCHOON

WWW.BEWONERSNETWERKVENLOZUID.NL
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  KINDERBOERDERIJ HAGERHOF

Dit is een fijne plek in Venlo-Zuid waar iedereen 
kan komen genieten van de natuur. We heb-
ben verschillende speeltuinen, een kruiden – 
&  moestuin en natuurlijk diverse dieren die je 
kunt komen bekijken, voeren en knuffelen! 

Sinds dit voorjaar is het restaurant weer geopend. 
Op woensdag en in het weekend kunnen jullie van 
10:00 tot 17:00 genieten van een lekker hapje of 
een feestje boeken. Op de andere dagen zijn we 
ook beschikbaar voor vergaderingen. 
We zijn dit jaar begonnen met een nieuwe beheer-
der op de boerderij, zij gaat vol enthousiasme met 
haar collega’s en vrijwilligers aan de slag om de 
kinderboerderij te laten draaien en weer een stap 
verder in de toekomst te brengen. Zo zijn er plannen 
om de kinderboerderij op te knappen door bijvoor-
beeld een nieuwe koeienstal, varkensverblijf en een 
konijnenheuvel.  
Ondanks dat er altijd al wel Nederlandse rassen op 
de kinderboerderij zijn geweest. willen we hier weer 
wat serieuzer mee bezig gaan. We zijn een fokbe-
leid aan het opstellen waarmee we kunnen bijdra-
gen aan het in stand houden van oud-Nederlandse 
landbouwhuisdieren.  

Sinds de beginjaren van de boerderij worden er al 
natuur- en milieu-educatielessen verzorgt op de 
kinderboerderij. Sinds dit voorjaar hebben we weer 
een professionele kracht die de educatie coördi-
neert. Samen met de vrijwilligers vernieuwt hij het 
lesprogramma. Een van de successen die we al 
geboekt hebben is dat in samenwerking met de ge-
meente er een lesaanbod over zwerfafval ontwik-
keld is, welke gratis te boeken is voor de scholen 
binnen de gemeente Venlo. 
Dit is niet het enige wat we ontwikkelen, we bieden 
ook weer kinderfeestjes aan. En we willen graag 
een aantal leuke speurtochten ontwikkelen.
Zoals u kunt lezen hebben we enorm veel plannen 
en ideeën; hier bij is alle hulp welkom, we zoeken al-
tijd nieuwe vrijwilligers.  

Wij komen graag in contact met u als buur, en zijn 
benieuwd of u ideeën heeft die wij een plek kun-
nen geven op de kinderboerderij.  U kunt ons altijd 
aanspreken op de kinderboerderij of mail ons naar 
info@kinderboerderijhagerhof.nl 

We hopen u snel te kunnen begroeten! De kinder-
boerderij is vrij toegankelijk, wel waarderen wij het 
enorm als jullie een vrijwillige bijdrage willen leveren 
zodat wij de kinderboerderij in stand kunnen hou-
den!

Zaterdag 14 en zondag 15 september  
zijn de levend erfgoeddagen en tijdens deze  

dagen organiseren wij diverse activiteiten om 
deze dieren in het zonnetje te zetten.
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Op zondag 15 juni wer-
den de luidklokken en de 
klok weer plechtig in ge-
bruik genomen tijdens 
een dienst door deken 
Spee. Er zal nu nog een 
beetje fijn afstelwerk moeten gebeuren maar het 
grote karwei is gedaan.
Venlo-Zuid is weer bij de tijd:  
klok Mariakerk loopt weer
Voor het eerst sinds lange tijd kun je op de Maria-
kerk in Venlo-Zuid weer de correcte tijd aflezen. 
Waar de klok de laatste maanden stil stond op 
7:00 uur en daarvoor nog veel langer op 11:05 uur, 
loopt de tijd nu weer volledig in de pas. 

Ook klinkt weer klokgelui op de hele en halve uren. 
Het is het resultaat van een succesvolle crowdfun-
dingactie, enkele gulle gevers daarbuiten en een 
welwillende klokkenmaker uit de omgeving die zich 
naar aanleiding van de crowdfunding gemeld heeft 
bij het parochiebestuur.

Mechaniek vervangen
De problemen met het uurwerk ontstonden al in 
2023. Keer op keer bleef de klok stil staan of liep 
hij uit de pas. Een monteur liet weten dat het vol-
ledige mechaniek vervangen zou moeten worden. 
Vanwege een gebrek aan financiële middelen bleef 
de klok stilstaan op 11:05 uur.

Crowdfunding
Meerdere oproepen via de wijkkrant en collectes in 
de kerk leverden nog niet de benodigde euro’s op 
om tot reparatie over te kunnen gaan. Buurtbewo-
ners en de kerk startten daarom samen een crowd-
funding. Met succes.

Meerdere inkomsten
Via de crowdfunding en stortingen op de bankreke-
ning van de kerk zelf is in totaal zo’n €5.500,-  opge-
haald. Jubilerende vastelaovesvereniging De Kwas 
doneerde samen met Boete de Paort en Valuas een 
cheque van €1.111,- na afloop van hun gezamenlijke 
jubileum-mis voorafgaand aan vastelaovend. Daar-
naast heeft ook het Bewonersnetwerk Venlo-Zuid 
een substantiële bijdrage toegezegd, die het laatste 
gat dekt voor een volledige reparatie.

Lokale partij troef
Misschien wel de belangrijkste persoon in het ver-
haal is echter Henk Hendriks uit Tegelen. De derti-
ger heeft al sinds zijn kinderjaren een passie voor 
alles wat met mechaniek te maken heeft. In het da-
gelijks leven is hij monteur elektrotechniek en bo-
vendien is hij een groot bewonderaar van erfgoed.

Erfgoedbehoud
Toen Henk een publicatie las over de stilstaande klok 
en de torenhoge kosten dacht hij: ‘dat moet opgelost 
kunnen worden’. Hij meldde zich prompt en bood 
zich aan om de reparatie tegen kostprijs van de ma-
terialen uit te voeren om het Venlose erfgoed, dat de 
Onze-Lieve-Vrouw-Kerk is, te eren. Zijn arbeidsuren 
worden niet door hem in rekening gebracht.

Klok loopt weer
Wekenlang bereidde hij thuis alvast werkzaamhe-
den voor. De komende dinsdagen en donderdagen 
is Henk nu bezig op locatie om noodzakelijke ver-
vangingen te doen en reparaties uit te voeren. Met 
als eerste resultaat dat de klok vanaf 7 mei weer 
loopt en luidt op de hele en halve uren. Als Henk 
Hendriks over een tijdje helemaal klaar is, kan de 
klok hopelijk weer jaren mee.

KERKKLOKKEN
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REBUS
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Deze keer maar een rebus. Speciaal wat ge-
makkelijker voor de kids! Kijk goed naar de 
plaatjes en de opdracht die eronder staan 
voor dat plaatje. Samen vormen de woor-
den die je vind een zin, dat is de oplossing! 
Natuurlijk mogen ook volwassenen mee-
doen.
Stuur je oplossing in naar het redactie-
adres: Anne Frankstraat 33, 5912 HC,  
Venlo-Zuid, of digitaal naar  
redactievenlozuid@hotmail.com  

De cirkelpuzzel van de vorige uitgave leverde maar liefst 
37 juiste oplossingen op, de redactie trok de volgende win-
naars; Celina de Groot & Davey Burhenne, Jacq Faessen 
en Bernadettte Dekkers. De cadeaubonnen komen jullie 
kant uit! 

De oplossing van de vorige puzzel is sleutelbloem.

Sedert een aantal maanden en voorlopig 
ook nog heeft kraanmachinist John Lejeune 
uit de torenkraan naast het gemeentekan-
toor zo’n beetje de “hoogste” werkplek in 
onze wijk. Van daaruit heeft hij een schitte-
rend uitzicht over onze wijk. In deze en nog 
een paar uitgaven lang zullen wij foto’s plaat-
sen die hij heeft gemaakt vanaf zijn hoge 
plek.

VENLO-ZUID VANAF 
EEN HOGE PLEK!

NIEUWE RUBRIEK WIJKKRANT
Na de vondst van de op pagina 6 optekening 
leek het de redactie een mooi idee u, als inwo-
ner van Venlo-Zuid, de mogelijkheid te bieden 
om uw herinnering en/of belevenis uit het ver-
leden te verwoorden in een verhaal of gedicht. 
Het geheel aan tekst zou ongeveer 200 woor-
den kunnen bevatten voor plaatsing in de wijk-
krant. Deze nieuwe rubriek heet Herinnering.
Wij zijn benieuwd naar inzendingen van 
uw schrijfkunsten. U kunt die richten aan 
redactievenlozuid@hotmail.com
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PROBLEMEN & KLACHTEN MELDEN
Als u in onze wijk problemen tegenkomt of klachten heeft  
die te maken hebben met de leefbaarheid dan kunnen  
die gemeld worden via mail bij de Gemeente Venlo:
info@venlo.nl 
of via telefoonnummer: 14 077.

Dat nummer is bereikbaar  
van maandag t/m vrijdag  
van 09:00 tot 17:00 uur.

De klachten kunnen gaan over:
• gedumpt afval
•  illegale bewoning  

of geluidsoverlast
•  kapot wegdek of  

losliggende stoeptegels
• gladheidsbestrijding
•  kapot verkeerslicht of straatverlichting  

of verkeersborden
• verstopt riool op grond van de gemeente
•  achterstallig onderhoud van struiken  

bomen en ander openbaar groen
• overhangende of losse takken en uitstekende wortels
• ongedierte.

Bovenstaande zaken kunt u het beste doorgeven 
via de buitenbeter app

of via de website https://venlo.nl/meteen-melden  

Voor problemen met drugsoverlast, bedreigingen of  
mishandeling kunt u terecht bij de politie. 
Telefoonnummer 0900-8844 en bij brand of andere  
levensbedreigende situaties bel 112.
De wijkagent van Venlo-Zuid kunt u ook mailen:  
wijkteam-3.venlo-beesel@politie.nl   
of www.meldmisdaadanoniem.nl

Informatie over vergunningen, ontheffingen of bouwaanvragen  
in uw buurt is te vinden via de website:  
https://zoek.overheid.nl/ 
berichten_over_uw_buurt_eenvoudig_zoeken

Ingezonden stukken voor de wijkkrant: ingezonden brieven en  
artikelen zijn van harte welkom, maar de redactie van de wijkkrant  
behoudt zich het recht voor om ingezonden stukken te redigeren dan  
wel in te korten of te weigeren. Anonieme bijdragen worden alleen  
bij hoge uitzondering geplaatst.

Vergaderingen BNVZ 2025De volgende openbare vergaderingen zijn 
op woensdag 3 september en donder-
dag 4 december 2025. We beginnen om 19:00 uur in het HvdW, 

de Zuidpilaar, Reigerstraat 2,  tenzij anders vermeld op de agenda.


